

Application: Printed Application

IUSSP Fellowship Programme for Family Planning, Fertility and Urban Development Round 2 (version française ci-dessous)

Summary

ID: 2018-0453949981



Full Application / Candidature Complète

Incomplete

Application Form / Candidature Complète

Language Choice

Which language do you prefer to use to fill in this application /

Quelle langue préférez-vous utiliser pour remplir le formulaire de demande de subvention de recherche?

(No response)

English - 1

Personal information

Last name/Surname

(No response)

First name

(No response)

Middle name or initial

(No response)

Gender (sex)

(No response)

Date of birth

(No response)

Citizenship

(No response)

Education

Fill in information on your PhD and also any other graduate degrees you have earned (Masters, MD, JD, etc.)

Date PhD Awarded

(DD/MM/YYYY)

(No response)

Dissertation title

(No response)

Section Heading

University and academic department awarding PhD

(No response)

Name and title of dissertation adviser and advisor's university

(No response)

Other graduate degrees

	Degree Title	Date Awarded (DD/MM/YYYY)	University and Academic Department	Add Other
1				X

List Employment History since PhD awarded:

Current Position

Job Title	(No response)
Employer Name	(No response)
Employer Address	(No response)
Type of Contract (ie permanent, short-term to a certain date)	(No response)
Start Date	(No response)

Previous employment since award of PhD

	Job Title	Employer Name	Employer Address	Type of Contract	Start Date	End Date	Add Other
1							X

English - 2

List up to 5 of your best/recent/important peer-reviewed publications (include date, co-authors, title, journal or book name)

Publication 1	(No response)
Publication 2	(No response)
Publication 3	(No response)
Publication 4	(No response)
Publication 5	(No response)

Proposal

Evaluation Criteria:

Applications will be assessed on several criteria including quality of candidate, research quality, innovation, policy relevance, relevance of setting and subpopulation, and feasibility. Priority will be given to research questions of direct policy or programmatic value and potential for influencing urban policy beyond the demographic and public health communities.

Title of research project (up to 100 characters)

(No response)

List the city or urban regions and country which will be the focus of the study:

(No response)

Country which will be the focus of study

(No response)

Institution where you will be based during the research period:

(No response)

Abstract (300 words maximum)

(No response)

Describe the study population - including country/city and subgroup definitions (100 words)

(No response)

What is (are) your research question(s) (300 words)

(No response)

Justification -Explain how your research adds value, what gaps it fills, and how relevant is it to the call (500 words)

(No response)

English - 3

Data Sets - select the type of data and answer the related questions below

No Responses Selected

Methods - What methods do you intend to use to analyze the data, whether secondary or primary? (note: please indicate if you anticipate problems with selectivity, measurement error, direction of causality, etc.) (400 words)

(No response)

Target Audience - Who do you foresee as primary and secondary audiences for this research (100 words)

(No response)

Describe the policy relevance and potential policy influence of this research (200 words)

(No response)

English - 4

Time line, Calendar and Budget

By what date could you begin research ?

(No response)

What is the approximate number of months that will be required to complete the research and produce a report of results? (provide a figure in months)

(No response)

How much of your time during the fellowship period will you devote to working on this project? a) full time b) part-time

(No response)

How would these fellowship funds help release your time for this study? (100 words)

(No response)

Please describe your plans for carrying out the study, with time frame. If desired, you may upload a separate document (up to one page) with timeline and other details. (200 words)

(No response)

Please enter total budget amount requested in USD

Instructions: When you have completed the application form, please see the right hand menu to upload a detailed budget that includes budget categories: i.e. research assistance, salary buy-out time, equipment, etc..) Note that the project funds cannot be used to cover insurance and any indirect institutional costs are limited to 15% of the total budget.

A typical budget we expect to receive is between US\$30,000 to \$40,000 for a two-year project, with provision of larger amounts for projects of exceptional quality. Please note that insurance cannot be covered by this award and institutional overheads must be included in the total project budget and cannot exceed 15% of the total budget. Travel to scientific meeting, costs of publishing outputs, and costs associated with dissemination to relevant stakeholders will be covered separately and should not be included in the research budget.

(No response)

English - 5

(Optional item) Opportunity for training. Since this program is designed to build capacity, we envision offering support for fellows to learn new skills relevant to their research proposal, if needed. If you foresee that improving your skills in a given area would benefit your study, please explain: (150 words)

(No response)

English - 6

Additional information

Please share any additional relevant information that did not fit elsewhere in the application form (500 words maximum).

(No response)

References

Please offer the names, titles, institutions and contact information for 3 references who know your work. (Note we are not asking for letters of reference from them at this point.)

(No response)

Permission for use and disclosure of information

By way of submitting an application under this call for competitive grants, the applicant asserts that all information provided is correct and truthful and consents to the disclosure of the documents submitted by the applicant to the reviewers involved in the selection process, both within IUSSP and externally. The applicant further consents to the disclosure of his or her name and the name of the proposed project, in any announcement of selected proposals. Finally, all original data generated should be made publicly available.

Instructions: please sign electronically using your mouse or finger.

French - 1

Informations personnelles

Nom de famille

(No response)

Prénom

(No response)

Deuxième prénom ou initiale

(No response)

Sexe

(No response)

Date de naissance

(No response)

Nationalité

(No response)

Études

Complétez les informations sur votre doctorat et aussi tous les autres diplômes d'études supérieures que vous avez obtenus (Masters, MD, JD, etc.)

Date d'obtention du doctorat

(No response)

Titre de la thèse

(No response)

Université' et département ayant décerné le doctorat

(No response)

Nom, titre et université de rattachement de votre directeur/trice de thèse

(No response)

Autres diplômes d'études supérieures

	Type de diplôme	Date d'obtention (jj/mm/yyyy)	Université et département ayant décerné le diplôme	Add Other
1				X

Expérience professionnelle depuis l'obtention du doctorat :**Poste actuel**

Titre du poste	(No response)
Nom de l'employeur	(No response)
Adresse de l'employeur	(No response)
Type de contrat (CDD, CDI, permanent, à durée déterminée, etc.)	(No response)

Emplois antérieurs depuis l'obtention du doctorat

	Titre du poste	Nom de l'employeur	Adresse de l'employeur	Type de contrat	Date de début	Date de fin	Add Other
1							✘

French - 2

Énumérez jusqu'à 5 de vos publications dans des ouvrages ou des revues scientifiques à comité de lecture (les plus importantes ou les plus récentes -- inclure la date, les co-auteurs, le titre, le revue ou le titre de l'ouvrage)

Publication 1	(No response)
Publication 2	(No response)
Publication 3	(No response)
Publication 4	(No response)
Publication 5	(No response)

Proposition de recherche

Critères d'évaluation:

Les candidatures seront évaluées selon plusieurs critères dont la qualité du candidat, la qualité de la recherche, l'innovation, la pertinence politique, la pertinence du cadre et de la sous-population, et la faisabilité. La priorité sera accordée aux questions de recherche ayant une valeur politique ou programmatique directe et pouvant influencer la politique urbaine.

Titre du projet de recherche (jusqu'à 100 caractères)

(No response)

Ville ou région urbaine qui feront l'objet de l'étude

(No response)

Pays qui feront l'objet de l'étude

(No response)

Institution où vous serez basé(e) pendant la période de recherche

(No response)

Résumé (390 mots maximum)

(No response)

Décrivez la population étudiée, y compris les définitions de pays / villes et sous-groupes

(130 mots)

(No response)

Quelle(s) est (sont) votre (vos) question(s) de recherche (390 mots)

(No response)

Justification : Expliquez ce que votre recherche apporte d'important, les lacunes qu'elle comble et en quoi elle est pertinente pour cet appel (650 mots)

(No response)

French - 3

Ensembles de données - Sélectionnez le type de données et répondez aux questions qui s'y rapportent ci-dessous

No Responses Selected

Méthodes - Quelles méthodes comptez-vous utiliser pour l'analyse des données, qu'elles soient secondaires ou primaires? (note: veuillez indiquer si vous anticipez des problèmes de sélection, d'erreur de mesure, de sens de la causalité, etc.) (520 mots maximum)

(No response)

Publics cibles - Qui sont les destinataires primaires et secondaires de cette recherche (130 mots)

(No response)

Décrivez la pertinence et l'impact potentiel de cette recherche sur les politiques (260 mots)

Vous êtes également invité à télécharger des articles ou des vidéos pertinentes, des lettres de décideurs ou d'ONG qui soutiennent l'intérêt de développer des politiques ou des programmes d'intervention à propos du sujet de recherche dans la section de téléchargement de l'application.

(No response)

French - 4

Durée du projet, calendrier, plan de travail, et budget

À quelle date pourriez-vous commencer votre recherche ? (jj/mm/aaaa)

(No response)

Quel est le nombre approximatif de mois nécessaires pour compléter votre recherche et produire un rapport sur les résultats? (indiquez le nombre de mois)

(No response)

Combien de temps allez-vous consacrer à la réalisation de ce projet durant la période de la subvention?

(No response)

Par quel mécanisme cette subvention permettra-t-elle de libérer votre temps pour cette étude? (130 mots)

(No response)

Veillez décrire votre plan pour la réalisation de cette étude, avec un échéancier. Si vous le souhaitez, vous pouvez télécharger un document séparé (d'une page maximum) avec un calendrier et d'autres détails. (260 mots)

(No response)

Veillez entrer le montant total du budget demandé en USD

Lorsque vous avez rempli le formulaire de demande, veuillez consulter le menu de droite pour télécharger un budget détaillé qui comprend les catégories de budget: assistant de recherche, salaire, équipement, etc. Veuillez noter que les frais d'assurance ne peuvent pas être couverts par cette subvention et que les coûts indirects institutionnels sont plafonnés à 15% du total du budget.

Notez qu'un budget-type pour un tel projet devrait être de l'ordre de 30 000 à 40 000 \$ US pour un projet de deux ans, avec des montants plus importants pour les projets d'une qualité exceptionnelle. Veuillez noter que les frais d'assurance ne peuvent pas être couverts par cette subvention et que les coûts indirects institutionnels sont plafonnés à 15% du total du budget. Les déplacements pour se rendre à une réunion scientifique, les coûts de publication des résultats et les coûts associés à la diffusion auprès des publics concernés seront couverts séparément et ne doivent pas être inclus dans le budget de recherche.

(No response)

French - 5

(En option) Possibilités de formation. Puisque ce programme est conçu pour renforcer les capacités, nous envisageons, en cas de besoin, d'offrir un soutien aux lauréats pour qu'ils acquièrent de nouvelles compétences qui leur soient utiles dans le cadre de leur proposition de recherche. Si vous pensez que l'amélioration de vos compétences dans un domaine donné serait bénéfique pour votre étude, veuillez l'indiquer et l'expliquer : (195 mots)

(No response)

French - 6

Informations supplémentaires

Veillez indiquer toute autre information pertinente qui n'est pas mentionnée ailleurs dans le formulaire de candidature (650 mots maximum).

(No response)

Références

Veillez indiquer les noms, titres, institutions et coordonnées de 3 personnes de références qui vous connaissent professionnellement. (Notez qu'à ce stade nous ne demandons pas de lettres de référence.)

(No response)

Permission d'utilisation et de divulgation de renseignements

En présentant une proposition en réponse au présent appel à propositions concurrentielles, les candidats certifient que les informations fournies sont correctes et sincères, et consentent à ce que les documents transmis soient divulgués aux examinateurs participant au processus de sélection, qu'ils soient membres de l'UIESP ou de l'extérieur. Les candidats consentent en outre à ce que leur nom et le titre de leur projet soient divulgués dans toute annonce portant sur les propositions retenues.

Instructions: veuillez signer électroniquement en utilisant votre souris ou votre doigt.